

Protokoll för UNF Kronoberg 19/11 2018

Närvarande: Mina Karlsson, Jennie Rydén, Emil Johansson, Simon Pettersson och Sara Johansson

Plats: Hemma hos Mina på Blädingevägen 16

1. Öppnande av mötet

Jennie öppnar mötet.

2. Fastställande av föredragningslistan

Mötet beslutar

ATT fastställa föredragningslistan.

3. Lägesrunda

Vi går en lägesrunda medan alla huggar in på pirogerna. Emil tog sovmorgon idag, sen pratade han med Lasse om golvvård och avslutade med att vara en hjälte på jobbet. Simon somnade inte på första lektionen, vi alla gratulerade honom till detta. Sara hade ett utvecklande utvecklingssamtal. Jennie fjantade och snapchatade i skolan.

4. Föregående protokoll/Wunderlist

Vi går igenom föregående protokoll under ledning av Emil.

Mötet beslutar

ATT lägga föregående protokoll till handlingarna.

5. Val av

a. Protokolljusterare

Simon föreslår sig själv till protokolljusterare.

Mötet beslutar

ATT välja Simon till protokolljusterare.

b. Uppdragsloggsförare

Jennie föreslår sig själv till uppdragsloggsförare.

Mötet beslutar

ATT välja Jennie till uppdragsloggsförare.

c. Parkeringsvakt

Sara föreslår sig själv till parkeringsvakt.

Mötet beslutar

ATT välja Sara till parkeringsvakt.

6. Ekonomi

Emil (och Sara) går igenom ekonomin. De har haft upplärningsmöte och ätit räkmacka. Sara kan numera betala ut pengar och bokföra. De ska ha en fortsättning

på den nån gång. Vi diskuterar vad vi ska göra med pengarna vi har liggandes hos förbundet.

7. KP-ansökan

Ansökan nr 1: UNF SoberLAN söker för ett LAN.

Ansökan nr 2: Medlem söker för julkursen.

Ansökan nr 3: Medlem söker för julkursen.

Mötet beslutar

ATT

Bifalla ansökan nr 1, 2 och nr 3 (mot krav på betalad medlemsavgift).

8. Verksamhetsutvecklare

Vi har ingen verksamhetsutvecklare. Jennie har en dialog med Jonas.

Internrekrytering kan vara aktuellt inom distriktet.

9. Arbetsplan/årsplan

November: Kommunrapporten har släppts precis.

December: FSS inplanerad och i planeringsfas. Nyår pratar vi om på en senare punkt.

Vi ska testa utbudet med UNF Tillsvidare. Ölköpskontroll känns inte panik för vi precis gjorde det. Ett nyhetsbrev ska skickas ut, flyttas till januari. Vit jul händer. FSS 15e december.

Januari: Värvning.

Februari: Nyhetsbrev egentligen men kommer att bli framflyttat.

Vi diskuterar att göra en grov planering inför våren och sätta ut datum för DÅM och ett nyhetsbrev.

10. Rapporter

a. UNF Womba Womba

b. Grupp i Tingsryd

c. Boda Borg

d. UNF RTG

Mötet beslutar

ATT notera alla rapporter.

11. TC

Emma har fått ett mail med en fråga om vi vill servera drinkar 15e december. En bunt människor att tillfråga: Emma, Lovisa, Patrik, Lowis, Zandra.

Mötet beslutar

ATT göra det och att Simon tillfrågar tidigare nämnda.

12. Nyår

38an har lyft det på ett möte. Zandra är intresserad men vill inte dra i det själv. Jennie kan hjälpa till att planera men inte vara på plats. Vi kan tillfråga fler från 38an. Vi diskuterar om det kanske är bra att ha det på Vattentorget och inte på kursgården. Kanske hyra in något dyrt. Vi kan tillfråga typ Patrik, Martin, Amidala och Jennies teatergång m.fl.

Mötet beslutar

ATT Sara tillfrågar folk och återkopplar i chatten i början av december hur det har gått.

13. Somaliska Team Braås

Mötet beslutar

ATT avsluta deras bokningar av idrottshallar tills vidare.

14. SM i OP

Som ett tillägg till rapporten, VI VANN! Tjalalalala! Svenska mästare! Detta måste vara med på kongresströjan. Även de 120 literna popcorn.

15. Övrigt

a. JUNF

Jennie vill anordna en JUNF-aktivitet med sina teaterbarn, typ i samband med julavslutningen, att göra den fetare än vanligt. Hon ska göra den prisvärd, smakfull och bekväm.

b. Stöd från förbundet

Nu när vi inte har någon VU kan vi få stöd från förbundet med det vi behöver hjälp med. Vi vill ha hjälp med att dra igång en värvning, och även hjälp med att utföra den.

c. FSS

Vi kortar ner FSSen 15:e december en liten snutt så den funkar i kombo med drinkblandningen.

16. Nästa möte

Nästa möte är den 18/12 kl. 16:30 hos Jennie. Fikaansvarig är Jennie. Nästnästa möte är preliminärbokad till 21/1.

17. Avslutande av mötet

Jennie avslutar mötet.

Mötesordförande
Jennie Rydén

Mötessekreterare
Mina Karlsson

Protokolljusterare
Simon Pettersson

Övriga uttalanden under mötet:

Mina: "Jag har mailat kommunen om ölköpskontroller nu." Jennie: "Skitsamma! ... Eller alltså, nej, jag menade skitbra."

Jennie: "Jag kanske kan glida förbi på nästa ekonomimöte... på en räkmacka!" (eftersom de åt räkmacka på förra mötet)

Emil: "Fonden är Simons bästa post."

Emil: "...däremot kan en ju fundera på vad vi ska göra med de pengarna, om vi ska göra något med dem... uppenbarligen ska vi ju det, eftersom vi har dem."

Emil: "Ska vi hyra PM (till FSSen)?" Simon: "Vad är det?"

Emil: "Och sökta pengar är ju... ehm... ehm..." Sara: "Pengar som föreningarna söker?" Emil: "Ja, precis!"

Emil: "Vi har 300 lax" Jennie: "Tänk vad mycket sushi en kan göra på det!"

Emil: "Det är ju inte ofta en vill ha fakturor... men nu vill jag ju det?!"

Emil: "Vi kommer ju aldrig hamna i en situation där vi inte har pengar"

Jennie: "Jag bryr mig inte om vad andra distrikt tycker om oss"

Mina: "Mamma har lovat att ta en vit jul" Jennie: "Skål för mamman!"

Mina: "No pepp, no popcorn!"